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§ 18   Anmälan av förvaltningens kontorsyttrande över 
remissen Riktlinjer för bostadsförsörjningen 2017-2020 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 129-693/2017, för 

yttrande senast den 5 maj 2017 

 

Dnr 1.5-543/2017 

 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner anmälan av kontorsutlåtandet 

som svar på remiss av riktlinjer för bostadsförsörjningen 

2017-2020. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-04-27.  

 

Kommunstyrelsen har i april 2017 remitterat till bl.a. 

äldrenämnden ett förslag till Riktlinjer för bostadsförsörjningen 

2017-2020 från stadsbyggnadsnämnden. Remisstiden har 

förkortats till den 5 maj 2017 med möjligheten att inkomma med 

ett kontorsyttrande. 

   

Äldreförvaltningen anser att förslaget till Riktlinjer för 

bostadsförsörjning 2017-2020 ger en god bild av stadens arbete i 

bostadsförsörjningsfrågan. Den utmaning som riktlinjerna pekar 

på i form av behovet att producera hyreslägenheter till rimliga 

priser vill förvaltningen understryka. Frågan lyfts fram av  

Kommunalstyrelsens Pensionärsråd (KPR) i olika sammanhang. 

Frågan är också högst aktuell i arbetet att minska hemlösheten 

samt att tillskapa boende för övriga socialt sköra grupper. 

I socialförvaltningens och äldreförvaltningens senaste 

hemlöshetsräkning år 2016 visade att 204 personer 65 år och äldre 

var hemlösa enligt stadens definition.   

 

Äldreförvaltningen anser att man bör lyfta frågan om 

äldreperspektivet i samhällsplaneringen. Det innebär att det idag 

behövs mer kunskap om hur stads- och utemiljöns utformning 

samt olika sätt att strukturera bebyggelse, urbana funktioner och 

transporter påverkar äldres livskvalitet och möjligheter till ett 
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socialt och aktivt liv utanför bostaden. Vidare vill 

äldreförvaltningen framhålla vikten av en intensifierad 

tillgänglighetsinventering för att underlätta för den seniora 

gruppen att själva aktiv kunna välja en mera tillgänglig bostad när 

den fysiska rörligheten inskränks.  

 

Den demografiska utvecklingen med 100 000 fler stockholmare 

som är 65 år och äldre fram till 2040 ställer krav på lämpliga 

bostäder både inom det ordinarie bostadsbeståndet och särskilda 

boendeformer. Enligt Äldreboendeutredningen, ÄBO, ska staden 

erbjuda tre boendeformer för äldre; trygghetsboende med 

aktivitetscenter, servicehus och vård- och omsorgsboende. Till och 

med år 2024 beräknas staden ha ett visst överskott på platser inom 

vård- och omsorgsboende. Därefter ökar behoven och fram till och 

med år 2040 beräknas att det behövs ytterligare cirka 16 nya vård- 

och omsorgsboenden med kommunalt huvudmannaskap utifrån 

antagandet att 60 procent av platserna tillhandahålls av staden.  

 

En strategi för det ordinära bostadsbeståndet ska tas fram vars 

syfte är att underlätta för äldre att välja ett tillgängligt boende. Fler 

seniorboenden kommer att behövs inom det ordinära 

bostadsbeståndet för att möta den ökande andelen äldre.   

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung 

(C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 



 Protokoll 

Sida 36 (40) 

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 5 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 23 maj 2017 

 

 

 

§ 19   Anmälan av delegationsbeslut från 2017-04-19 
enligt delegationsförteckningen, ärendegrupp 2.14 

  

Föreligger delegationsbeslut, daterat 2017-04-19, dnr 3.4-

549/2017 ang. ärendegrupp 2:14 Att företaget Roo Hemtjänst och 

Vård beviljas 600 000 kr i stimulansmedel för ökad bemanning 

inom äldreomsorgen 2017. 

 

 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner anmälan och lägger den till 

handlingarna. 

 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung 

(C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 


